
Verslag van het Huis van Loo over 2021 
 
Begin juli 2019 heeft het bestuur van de Parochie Sint Willibrordus waar de Antonius 
Abtkerk van Loo onder viel de locatieraad medegedeeld dat de kerk zou sluiten. Een aantal 
mensen uit het dorp is opgestaan om te kijken wat ze met het gebouw konden gaan doen en 
hebben onderzocht of het mogelijk zou zijn een stichting te vormen om een dorpshuis op te 
zetten.  
 
Voordat de stichting werd opgericht is er een enquête uitgedaan naar alle 450 huishoudens 
in Loo, waarop 223 ingevulde formulieren retour werden ontvangen. Een meerderheid gaf 
aan dat ze het gebouw liever niet verkocht zagen aan een commerciële partij. Een groot deel 
zei bereid te zijn daar een financiële bijdrage aan te leveren. Ongeveer vijftig mensen gaven 
aan medewerking te willen verlenen als vrijwilliger aan het project. Dit gaf de moed om 
verder te gaan.  
 
Op 6 mei 2021 is de Stichting Beheer Voormalig Kerkelijk Erfgoed Loo opgericht door de 
heren Koopmans, Heijting en Haagen bij notaris Hofman in Zevenaar. In de volksmond is dit 
Stichting van het Huis van Loo geworden, omdat het er vooral om gaat dat ze een dorpshuis 
willen realiseren. Zij hebben zich ten doel gesteld het kerkgebouw om te toveren tot een 
plek waar ze maatschappelijke en culturele activiteiten willen organiseren om mensen uit 
hun isolement te halen en de cohesie binnen de gemeenschap te versterken.  
 
Op 25 oktober heeft de Stichting het kerkgebouw van de Sint  Willibrordusparochie te 
Zevenaar gekocht.  
 
Dhr. Koopmans, dhr. Heijting en dhr. Haagen hebben mensen gezocht om hen bij te staan in 
het bestuur om een verbouwing van het gebouw rond te krijgen. Inmiddels hebben dhr. 
Thuss en mevr. Verschure zich bij hen aangesloten. Zij hadden al meegeholpen aan de 
feestelijke opening van het gebouw op eind oktober 2021, dat sindsdien het Huis van Loo 
heet. Hierbij waren naast publiek ook de plaatselijke muziekvereniging, het koor en de 
schutterij van de partij.  
 
We wilden vervolgens activiteiten opzetten. Zo werden op 2 november dierbare 
overledenen herdacht.  
 
Hierna werden we weer werden gegrepen door de coronapandemie.  
 
Er hebben nog wel een aantal momenten plaatsgevonden waarop afscheid is genomen van 
overledenen en uitvaarten gehouden zijn, maar verdere activiteiten konden simpelweg niet 
doorgaan. 
 
We hebben ons verder gericht op het plannen van de verbouwing om het kerkgebouw 
multifunctioneel te maken, WC’s te maken, een keuken te installeren. We kregen en krijgen 
hierbij steun van Jasper Jeuken en Bart van Dijk van GAJ/VBW Architecten in Arnhem, die 
ervaring hebben met het transformeren van kerken en monumentale panden. De plannen 
voor de verbouwing zijn rond, zie de plattegrond.  
 



2022 Zal in het teken staan van het vinden van de financiën om opdracht te kunnen geven 
aan de aannemer en installateur voor de verwezenlijking van de plannen.  
 

 


